

Kommunala Friluftsförbundet och Naturvårdsrådet		Datum: 2022-12-05	
		Tid: 18:30-20.30	
		Plats: Sandbrohallens konferensrum	
Mötet sammankallades av: Klara Haglund,		Typ av möte: Sammanträde för Kommunalt råd	
Deltagare:	Beslutande: Ulrika Ornbrant (C), ordförande Linda Johansson (S) Leif Almqvist, EAI Ruth Hobro, Entomologiska föreningen Christer Toresäter, Friluftsförbundet Monika Jakobsson, Boglösa hembygdsförening Göran Johansson, Enavandrarna Gustav Johansson, OK Enen Övriga deltagare: Klara Haglund, UPF, sekreterare Anders Lindholm, Kommunekolog SBF Pär-Ola Borgestig, Natur- och friluftspanerare SBF		
Mötesanteckningar			
Punkt på dagordningen	Öppnande, upprop, justering	Föredragshållare	Ulrika Ornbrant
	<ul style="list-style-type: none"> • Ordförande Ulrika Ornbrant öppnar mötet • Christer föreslås till justerare 		
Beslut	Till justerare utses Christer Toresäter		
Punkt på dagordningen	Godkännande av föredragningslistan	Föredragshållare	Ulrika Ornbrant
	Föredragningslistan godkändes		
Beslut	Föredragningslistan godkänns		
Punkt på dagordningen	Genomgång av föregående minnesanteckningar		
	Ruth påpekar att det borde finnas en punkt på dagordningen för att gå igenom föregående minnesanteckningar. Punkten läggs till dagordningen och föregående minnesanteckningar från 3 oktober gicks igenom. <ul style="list-style-type: none"> - Toalettfrågan som diskuterades på föregående möte är fortsatt högaktuell. Leif lyfter också önskemål om en handikappanpassad toalett i Gånsta. 		
Beslut:	Punkt om föregående minnesanteckningar läggs till på dagordningen för rådets sammanträden. Anteckningarna från sammanträdet 3/10 gicks igenom och lades till handlingarna		
Punkt på dagordningen	Upplevelseförvaltningen informerar	Föredragshållare	Klara Haglund

Klara påminner alla föreningar om att nominera till rådet, senast 5/1 behöver nomineringen vara inne.

Klara berättar kort om att man snart är i mål med skyltning i motionsspår. Samt arbetet med MTB-spår tillsammans med Enköpings cykelklubb.

Göran frågar om brygga i Bredsand – det finns ett önskemål om att om det kommer en brygga vid "grilludden" så skall den funka för kajak också. Klara tar med sig frågan och återkopplar.

Klara tar också med sig önskemålet från EAI och OK Enen om att kunna parkera längre än 6 timmar vid Gånstagården. Klara får kontaktuppgifter till gata från P-O.

Beslut	KFR tackar för informationen och lägger den med godkännande till handlingarna.
---------------	--

Punkt på dagordningen	Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar	Föredragshållare	
<ul style="list-style-type: none"> - Ville som var med på förra sammanträdet har tagit tjänstledigt till i juni. - Anders berättar att han haft kontakt med UL gällande busstrafik till Hjälstaviken/Parnassen - Park heter numer park- och naturenheten, P-O presenterar nya organisationen och att man lagt mer resurser på Skogs- och naturvård. - P-O visar en presentation om vad park- och naturenheten bland annat arbetar med just nu och framöver. Bland annat mångbruksplan, betesprojekt, tillgänglighet och att motverka invasiva arter. 			

Beslut:	KFR tackar för informationen och lägger den med godkännande till handlingarna.
----------------	--

Punkt på dagordningen	Föreningar informerar	Föredragshållare:	Eva Dovebris, Friluftsförbundet
<ul style="list-style-type: none"> - Ruth framför kritik kring entrén till Enköping vid Annelund. Anders svarar att det pågår ett arbete för att utreda vad som blivit fel och hur man kan göra bättre framåt. - Ruth visar föreningens tidskrifter som man tagit fram under året. - Christer lyfter önskemål om en enklare pumptrack/cykelbana inne i Enköping för mindre barn som vill börja med MTB. Klara informerar om att det finns med i planerna för Korsängsfältet framöver, men att det är några år bort med tanke på kommunens ekonomi. - Christer informerar om Friluftsförbundets lyktlopp som går av stapeln 8/1. Förbundet vill bjuda in olika föreningar. Önskemål om att få belysning hela cykelvägen fram till Fagerudd. P-O tar med sig frågan till kollegorna, nu när det skall grävas för avlopp. - Göran undrar också hur parkeringsfrågan skall lösas vid Främjarstugan när man gräver där. P-O berättar att det kommer grusas upp en annan yta som man ska kunna parkera på. - Leif berättar att det blivit väldigt fint runt Å-promenaden och bra med utegymmen, men det saknas belysning. P-O tar med sig frågan till sina kollegor. - Leif lyfter även frågan om möjligheten att ta sig till Tedarön. Det fungerade bra när man kunde hyra roddbåtar för att ta sig ut. P-O tar med sig frågan i de arbete som pågår. - Upplandsleden som går genom Enköping skulle man kunna lyfta med olika stationer. P-O och Anders har en dialog med Naturskolans pedagoger för att lyfta det, och tar med sig det i arbetet. 			

Punkt på dagordningen	Ordförande informerar	Föredragshållare:	Ulrika
------------------------------	-----------------------	--------------------------	--------

- Remiss ny förskola.
Inga specifika synpunkter från rådet.

Punkt på dagordningen	Övriga frågor	Föredragshållare:	-
------------------------------	---------------	--------------------------	---

- Hur ska rådet hantera remisser framöver?
Remisser skickas ut om inget sammanträde är planerat, annars skickas det ut med kallelse och tas upp på planerat sammanträde om tid finnes.

- Inför nyval av ledamöter – vad är rådets medskick?
Politiska representanter: kolla på funktion istället för person.

Föreningsrepresentanter: bra om det är bredd på föreningarna med flera olika intressen representerade, det ger rådet större legitimitet. Det är viktigt att stora föreningar som når många personer är representerade men även mindre föreningar med specialintressen.

- Kort utvärdering av rådet görs och skickas till Raine på KLF.

Bra: Bredd av föreningar och representanter. Bredden är bra, man lär av varandra.

Mindre bra: Lite få politiker i rådet (negativt). Rådet utnyttjas inte tillräckligt, tiden sitta mest av. Det är svårt för föreningarna att hinna med, föreningarna har fullt upp. Rådet skulle kunna få specifika uppgifter och utnyttjas på bättre sätt.

Medskick: Vi behöver inte ha ersättare, alla är jämlika, det voteras i princip aldrig. Kommunen kan informera mera om vad man arbetar med.

Nästa sammanträde föreslås till måndag 13 mars klockan 18.00, i Rugbylokalen.

Kallelse skickas ut till ledarmötena i det nya rådet.

Punkt på dagordningen	Mötets avslutande	Föredragshållare	Ulrika Ornbrant
------------------------------	-------------------	-------------------------	-----------------

Ulrika Ornbrant avslutar mötet.

Antecknat av

Justeras

Justeras

Klara Haglund
Sekreterare

Ulrika Ornbrant
Ordförande

Christer Toresäter
Justerare